



Raceledelsesmøde 18. april, 2023

Sted: Madam Bagger, Kl: 18:00

Tilstede: Jørgen Falk (JF), Mickey Kofoed Jensen (MJ), Dorte Jensen (DJ), Lisbeth Grave (LG), Lisa Nørgaard Poulsen (LN), Lars Krogh (LK)

1. Valg af mødeleder (**JF**)
2. Valg af referent (**LKR**)
3. Godkendelse af dagsorden - OK
4. Konstituering – Alex Faarkrog og Nick Rasmussen har trukket sig fra bestyrelsen. Dorte Jensen indtræder i RL. Lisa Nørgaard deltager som "ressource".
 - a. JF Formand
 - b. MJ Næstformand
 - c. LKR Kasserer
 - d. LG Sekretær
 - e. DJ Menigt medlem
 - f. LN tilknyttet ressource
5. Gennemgang af åbne punkter ref seneste referat
 - a. Beachflag – behandles senere. **MJ** ansvar
 - b. Dommere til AUG – afventer svar fra dommerudvalg. **MJ** følger op
 - c. 23/9 WT i Skanderborg. 1 Dommer på plads – mangler 2 stk (**MJ** finder 1 dommer – **LG** skaffer 2 samt kigger efter mulig prøveleder)
 - d. Opdatering Hvalpebreve. **JF** har den
 - e. Opdatere pokalliste. **JF** har den
6. Raceweekend
 - a. Evaluering
 - i. Markprøve gik ok. Opmærksomhed på samarbejde med prøveleder og koordinering med hjælpere
 - ii. Areal til udstilling var ikke optimalt – ændret med kort frist. I fremtiden skal vi forsøge at få lokaler til spising og evt toilet
 - iii. Sponsor "synlighed" optimeres
 - b. Arbejdsfordeling for kommende Raceweekend
 - i. MJ har udarbejdet excel – bilag 1.
 - ii. Drøftelse af markprøveformer og behovet for vildt. Der skal skaffes 100 stk vildt. **MJ** forsøger at skaffe
7. Status på økonomi
 - a. Generelt
 - i. Fin økonomi. Opmærksomhed på transportomkostninger
 - b. I forbindelse med arrangementer
 - i. RW har givet underskud grundet færre deltagere samt øget udgift til kørsel og toiletvogne. Opmærksomhed på dette i fremtiden



Flatcoated Retriever

- ii. Træningsarrangementer har fin økonomi
8. Post/info til/fra Bestyrelsen
 - a. Intet til behandling
 9. Punkter til debat og beslutning
 - a. Logo
 - i. **JF** styrer opgaven med beskrivelse og oplæg til grafiker som behandles på næste møde. Tanken er at 3-4 grafiske oplæg skal til afstemning
 - b. Yderligere suppleanter
 - i. Lisa er hentet ind som hjælpende ressource til bestyrelsen for at styrke markprøvearbejdet
 - ii. Bestyrelsen vil løbende kigge efter potentielle ressourcer som kan tilknyttes bestyrelsen
 - c. Invitation til Jægerforbundets racedyst
 - i. **MJ** skaffer 3 holdkaptajner og klargør opslag til hjemmeside. DJ arbejder på tøj via sponsor
 - d. Invitation til Nordisk Mesterskab
 - i. Gennemføres i Sverige i SEP/2023. Som nyt inviteres deltagende hold fra øvrige europæiske lande. RL har det svært med det setup og har valgt at give udtryk for dette til de svenske arrangører. **MJ** udarbejder udkast mail
 - ii. RL vurderer at kunne samle hold og **JF** laver opslag til hjemmeside
 10. Update på udvalg
 - a. Webudvalg ikke kommet i gang. **JF** vil igangsætte snarest
 - b. Sundhedsudvalg har gennemført ét onlinemøde. Gruppen indgår i europæisk FB gruppe omkring emnet samt samarbejder om ideer med bla. det norske forbund
 - c. Træningsudvalg i gang – mangler et medlem. **LN** vil gerne være med
 - i. Opmærksomhed på varierende tilbud – også ringtræning, spor osv
 11. Kommende aktiviteter 2023
https://1drv.ms/x/s!As51li2a08bEg4BUkmpbOMqA_pGF6g?e=enbvNg
 12. Medier
 - a. Deadline til Retrieveren nr. 3 er 30. maj
 - i. Information til RW i AUG skal være klar. **DJ** får udarbejdet oplæg
 - ii. Resultater og billeder fra WT 23/4
 13. Næste møde, dato og sted
 - a. **24/5 kl. 1900 - Online**
 14. Eventuelt